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ASSISTEIXEN: 

− Noe Bueno, regidora d’Educació 

− Sílvia Simon, regidora de Comunicació, Participació i Innovació 

− Núria Salvans, regidora de Serveis Socials i Ciutadania 

− Albert Arderiu, regidor d’esports 

− Isabel Carbó, directora Escola Puig d’Arques 

− Sílvia Martí, directora La Salle 

− Cristina Vilà, directora Escola Aldric 

− Josep Poch, director de l’INS Cassà  

− Eva Piña, representant sector mestres Escola Aldric 

− Rosa Maria Salgas, representant PAE i PAS Escola Aldric 

− Elisabet Jordà, representant de l’AFA Escola Aldric 

− Teia Tulsà, representant sector mestres Escola Puig d’Arques 

− Anna Mendoza, representant sector PAS Escola Puig d’Arques 

− Victòria Molins, representant pares i mares Escola Puig d’Arques 

− Judith Muñoz, representant sector mestres La Salle 

− Anna Martí, representant professorat INS Cassà 

− Alexandra Entrena, representant sector mestres Llar d’Infants Taps 

− Grau Sagué, representant pares i mares Llar d’Infants Taps 

− Mireia Medina, psicòloga SAI Gironès-Salt 

− Sònia Medina, secretària CEM 

 

S’EXCUSEN: 

− Carme Garcia, directora Llar d’Infants Taps 

− Robert Mundet, vicealcalde 

− M. Àngels Mir, tècnica de Cultura, Entitats i Festes 

 

 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

Aprovada l’acta de la sessió anterior. 

ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CURS 2024-2025 

Data: 06.11.2024                                                               Lloc: virtual 

Inici de la reunió: 19 h                                                 Final de la reunió: 21:05 h 
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2. BUS MNACTEC 

La Sílvia Simon, ens explica que el bus de Museu Nacional de la Ciència i la Tècnica de 
Catalunya (MNACTEC) es trobarà a Cassà de la Selva els dies 22 i 23 de gener de 
2025, on podran anar-hi les famílies i les escoles per tal de realitzar diferents tallers i 
visitar l’exposició interactiva. 

 

3. MATRÍCULA LLAR D’INFANTS 

Les matriculacions de la Llar d’Infants Taps es van realitzar entre el maig i juny passats 
i encara queden algunes places lliures. 

El servei de menjador de la llar s’ha licitat i ha canviat l’empresa que gestionava el servei, 
aquest nou servei va començar el setembre. 

 

4. PROJECTE ROSSINYOL 

La Noe Bueno, recorda als assistents que el Projecte Rossinyol és un projecte de 
mentoratge entre alumnes de la UdG i alumnes de les diferents escoles del municipi. 
Aquesta any s’han format tres parelles que es reuneixen setmanalment per fomentar 
l’ús de la llengua, les dificultats socials, fer xarxa i conèixer el poble. 

El 21 de novembre es realitzarà la festa d’inici del projecte on es formaran les parelles i  
començarà el projecte. 

 

5. PASSAPORT EDUNAUTA 

Aquest projecte el duem a terme amb els alumnes de tercer i quart de primària de totes 
les escoles del municipi, aproximadament 330 alumnes. Consisteix en segellar les 
activitats que els alumnes realitzen al municipi per fomentar l’educació fora de l’escola.  

Des de l’àrea de Ciutadania i Serveis Socials també col·laboren per incloure en el 
projecte famílies desafavorides. 

 

6. CONSELL D’INFANTS MUNICIPAL 

El Consell d’Infants Municipal està constituït per 13 alumnes que representen a tots els 
alumnes de 5è i 6è de primària del municipi. Aquest consell té l’objectiu de fomentar la 
participació dels alumnes per millorar el seu municipi amb una aportació de 1000 €.  

Ara els alumnes estan treballant les propostes des de les escoles i properament es 
reuniran amb la dinamitzadora per anar perfilant les propostes. El 24 d’abril els alumnes 
presentaran al Ple les seves propostes. 

El curs passat els alumnes van proposar instal·lar hotels d’insectes al municipi i ja s’han 
realitzat diferents tallers on els alumnes de totes les escoles han pogut construir i 
instal·lar hotels d’insectes a les seves escoles. 

La Isabel Carbó, exposa que als alumnes de l’escola Puig d’Arques els ha agradat molt 
i des de l’escola ho han lligat amb el projecte de medi del centre. 

La Sílvia Martí, explica que al col·legi La Salle també va anar molt bé el taller i que han 
col·locat l’hotel a la terrassa on els alumnes cada dia el poden observar. 
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7. JORNADES D’EDUCACIÓ I FAMÍLIA 

La Noe Bueno, explica que aquest any es duran a terme les quartes Jornades 
d’Educació i Família, des de l’Ajuntament s’intenta oferir xerrades de diferents 
temàtiques que puguin ser d’interès per a les famílies, on s’inclou un servei de 
canguratge pels infants de les famílies que participin a les xerrades. 

Ja s’ha realitzat la primera sessió que tractava sobre la pornografia, tot i que no va 
generar gaire interès. Aquest dissabte es realitzarà la segona sessió, que tracta sobre 
el procés d’incorporació del mòbil pels nostres fills i la darrera sessió serà el dia 23 de 
novembre i tractarà de com fomentar l’autonomia dels infants. 

 

8. CREC 

El CREC és un servei de reforç escolar que s’organitza des de l’Ajuntament. És un servei 
gratuït per a les famílies amb dificultats socioeconòmiques. A l’inici de curs s’ofereixen 
places repartides en tots els centres del municipi i si algun centre no les necessita totes 
es reparteixen entre la resta dels centres escolars. 

La Cristina Vilà, pregunta que es té en compte per triar a l’alumnat de cicle inicial per 
anar al CREC, ja que les educadores del CREC els han comentat que els alumnes 
derivats des de l’escola Aldric tenen un nivell molt baix. 

La Isabel Carbó, explica que els infants que poden anar al CREC són aquells que estan 
entre 4 i 5 i no haurien de ser nouvinguts. També exposa que faltaria un recurs per 
aquests altres infants. 

La Sònia Medina, explica que a la reunió que es realitza a principi de curs, s’explica a 
les escoles que els alumnes que es deriven al CREC serien aquells que estarien entre 
4 i 5 i no han de tenir dificultats amb l’idioma. 

Enguany s’ha iniciat una nova licitació pel servei del CREC i ara gestiona aquest servei 
l’empresa Meca Centre SL. 

 

9. CONNECTA’T 

El projecte Connecta’t acull als alumnes que han estat expulsats dels centres escolars, 
amb una mirada pedagògica i amb l’objectiu d’acompanyar-los i que no es desvinculin 
acadèmicament. Des de l’inici del curs s’ha acollit a 4 alumnes en aquest servei. 

 

10. PROJECTE SINGULAR ESCOLA OBERTA 

És un projecte de diversitat curricular per alumnes de 3r i 4t d’ESO que fan unes hores 
fora de l’institut. Aquestes hores fora de l’institut les realitzen tant en empreses privades 
com en diferents àrees de l’Ajuntament. 

 

11. SERVEI COMUNITARI A INS CASSÀ 

Les diferents àrees de l’Ajuntament proposen 59 places perquè els alumnes de 3r d’ESO 
de l’Institut de Cassà puguin realitzar aquestes 10 hores de servei comunitari. 

En Josep Poch, valora molt positivament aquesta col·laboració amb l’Ajuntament i 
explica que en el servei comunitari també col·laboren altres ajuntaments i empreses 
privades per acollir a 140 alumnes. 
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12. ESPAI D’ESTUDI PER ALUMNES D’ESO 

La Noe Bueno, explica que disposem d’11 places lliures en l’Espai d’Estudi d’ESO. 
Consisteix en un reforç escolar per alumnes d’ESO que es dur a terme al CREC, té un 
cost de 30 €/quadrimestre i que els alumnes disposen d’una aula amb ordinadors. És un 
recurs interessant i ho recorda als centres escolars per si tenen alumnes interessats 

 

13. FORMACIÓ POSTOBLIGATÒRIA: ALFABETITZACIÓ EN CATALÀ, 
ALFABETITZACIÓ DIGITAL, ESPAI ESTUDI IOC, CPNL, ETC. 

Aquest son els cursos que oferim des de l’àrea d’Educació: 

- Alfabetització català: disposem de places lliures sobretot al nivell 3. 

- Alfabetització digital: aquesta any ho hem dividit en tres mòduls: introducció a la 

informàtica, introducció a internet i introducció a l’ús del mòbil, amb un preu de 

15 €/mòdul. 

- Espai d’Estudi de Formació d’Adults: no hi ha ningú apuntat en aquest servei. 

- Cursos de català del CPNL: hi ha tres nivells B1, B2 i B3. 

 
Aquest servei també s’ha licitat de nou i ara gestiona el servei la Fundació Gentis. 
 
 
14. PFI AUXILIAR DE VIVERS I JARDINS 

El PFI d’Auxiliar de vivers i jardins es realitza entre Llagostera i Cassà de la Selva i s’hi 
poden inscriure alumnes que no han superat l’ESO. Aquest curs hi ha un alumne de 
Cassà inscrit. 

 

15. SERVEI MUNICIPAL DE LOGOPÈDIA 

La Noe Bueno, exposa que el servei de logopèdia municipal dona servei a totes les 
escoles del municipi. Hi ha hagut un canvi en la professional que prestava el servei i han 
pogut fer un traspàs amb l’antiga logopeda. 

Les tres escoles de Cassà valoren positivament el canvi de professional. 

 

16. SUBVENCIONS NOMINATIVES 2024 

Totes les AFA/AMPA ja han sol·licitat les subvencions nominatives del 2024 i des de 
l’Ajuntament s’estan tramitant segons ordre de sol·licitud. També es recorda a les 
entitats que el termini per a justificar les subvencions acaba el dia 31 de març de 2025. 

 

17. FESTES FINAL DE CURS 2024-2025 (AMPA/AFA I CENTRES EDUCATIUS) 

Des de l’Ajuntament es comparteix el calendari on apareix la festa major i la fira del tap 
perquè les AFA/AMPA i centres educatius disposin dels dies lliures per realitzar les 
festes final de curs, s’haurien de concretar les dates abans del mes de febrer. 

S’acorda que es compartirà un calendari amb les AFA/AMPA i escoles per tal que 
aquestes puguin proposar les dates i materials que necessitin.  
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18. SAI CASSÀ 

La Mireia Medina, del Servei d’Atenció Integral LGBTI+, ens explica quina és la feina 
que duen a terme: 

- Tasques de sensibilització i prevenció 

- Acompanyament emocional i social 

- Suport administratiu 

- Accions per donar resposta 

- Informació col·lectiu i general 

- Desplegar polítiques públiques 

 

Disposen d’un espai d’acollida, suport psicològic, assessorament jurídic, polítiques 
públiques. També realitzen diferents tipus d’activitats: 

- Formació bàsica a ens locals 

- Xerrades i tallers a demanda 

- Despatxos oberts, on els joves venen a preguntar dubtes i fer sensibilització 

- Campanyes en dates claus 

- Formació: delegades liles a l’INS Cassà 

- Generen material pedagògic 

- Polítiques públiques: revisen documentació oficial 

 
 
19. SERVEIS SOCIALS CIUTADANIA 

La Núria Salvans, ens explica les actuacions que duen a terme des de l’àrea de 
Ciutadania. Ens explica que l’Ajuntament no té competències en serveis socials, sinó 
que aquestes estan delegades al Consorci de Benestar Social Gironès Salt. Aquestes 
són algunes de les actuacions que duen a terme: 

- Maternatge i família: per a infants de 0 a 36 mesos, on es treballen models de 

criança, empatia, petites intervencions a casa o a l’oficina. 

- Servei d’Atenció Diürna: es treball amb els infants la manca d’autonomia, la 

socialització, l’estudi, habitats d’higiene,... 

- Servei especialitzat d'atenció a la infància i a l'adolescència (SEAIA): es treballa 

amb 12 famílies sobre negligències familiars. 

- Porta oberta a la cultura: joves becats per accedir a la cultura. 

- Horts urbans socials: cada dilluns es fa un seguiment sobre com cuidar horts i 

seguiments específics. 

- Projecte enfila’t: activitat esportiva al parc de la calistènia, per allunyar joves del 

carrer i d’algunes actituds no sanes. 

- Tarda oberta del Gironès: espai on ens visita en Jaume Funes per realitzar una 

ponència sobre adolescència. 

- Taller orquestra: grup de suport per a dones. 

- Escenaris especials: teatre per a persones discapacitades. 
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- Serveis bàsics de ciutadania: atenció directa de primera acollida, reagrupament 

familiar, tràmits de nacionalització, programes d’estrangeria, mòdul C, situacions 

d’asil, protocol de matrimonis forçats, mediació comunitària,… 

 

20. PREMIS TREBALL DE RECERCA 

Aquests premis van destinats a treballs de recerca relacionats amb Cassà de la Selva, 
excel·lents i escrits en català. Ja es van elaborar les bases i la convocatòria dels premis, 
des de l’Institut de Cassà ja es deuen estar posant les notes dels treballs i el durant el 
gener hi haurà el període d’inscripcions. 

Posteriorment, el mes d’abril, juntament amb l’entrega dels premis literaris s’entregaran 
els premis dels treballs de recerca. 

 

21. PRESENTACIÓ PER PART DELS CENTRES EDUCATIUS DELS SEUS 
PROJECTES 

La Cristina Vilà, directora de l’escola Aldric, agraeix a la Núria Salvans per explicar els 
projectes que realitzen, ja que desconeixia molts d’aquests projectes. 

Explica que des de l’escola segueixen amb els mateixos projectes de sempre: 

- Escolta’m 

- Nens d’Arreu 

- Introdueixen tallers a primària sobre robòtica 

- Noves formacions als mestres: ULAE, maletes digitals 

Explica també que des de l’AFA s’ha fet una gran inversió en les instal·lacions de la 
cuina: s’ha canviat el forn, el congelador, ja que aquest curs ha començat una nova 
empresa a gestionar el servei de menjador: Bo i Sa. 

També informa que s’ha dut a terme un canvi en la presidència de l’AFA, el nou president 
és en Jaume Yello. 

Des de l’escola segueixen insistint en que se’ls ha quedat petit el menjador pels més de 
300 infants que es queden a dinar a l’escola cada dia. D’altre banda, també tenen la 
problemàtica de les goteres al gimnàs cada vegada que plou, però sembla que han 
començat els tràmits per a la licitació de les obres del gimnàs. 

La Noe Bueno, li contesta que insistiran a la Taula Local de Planificació perquè es puguin 
solucionar aquests dos temes. 

 

La Sílvia Martí, directora de La Salle, ens explica que des del col·legi els preocupa la 
salut mental dels alumnes de 3r i 4t d’ESO i proposa a l’Ajuntament organitzar alguna 
activitat entorn a aquest tema. 

Ens explica també que realitzen reunions periòdiques amb els professors de La Salle de 
tot Catalunya per fer xarxa i agafar noves idees. 

Exposa també que faran un parada solidaria per les víctimes de la Dana de València. 

Aquestes són algunes de les novetats del col·legi La Salle: 

- Formacions en intel·ligència artificial 

- Obres: diferents espais de la comunitat s’han convertit en aules i s’hi realitza 

acollida. 

- Les aules de 3r de secundaria s’han renovat 
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- Estan acabant la nova biblioteca 

 

Per últim, destaca que van patir danys a la sala polivalent degut a les inundacions de 
l’agost, però l’assegurança ho cobrirà i podran fer el terra nou. 

Per últim pregunta si s’ha parlat de les jornades de portes obertes de les escoles del 
municipi. En Josep Poch li respon que normalment es fa just abans de les 
preinscripcions escolars. 

 

La Isabel Carbó, directora de l’escola Puig d’Arques, explica que des de l’escola 
continuen amb els projectes que tenen engegats de sempre en diferents àmbits: 

- Lingüística: escoltem com parlem, la Glosa, la biblioteca 

- Matemàtiques: formació per repensar la línia pedagògica 

- Medi: continuem explorant els veïnats, les Gavarres, hotels d’insectes I caixes 

niu,… 

Aquest any treballem el reciclatge aprofitant la incorporació del porta a porta. 

També han realitzat formacions de diferents temàtiques: panells digitals i benestar 
familiar i social a nivell d’escola. 

 

En Josep Poch, director de l’INS Cassà, explica que a primer tots els alumnes disposen 
d’un portàtil.  

També exposa que segueixen amb els mateixos projectes de sempre i han començat 
els següents projectes nous: 

- Projecte MUSA  

- Projecte per potenciar les matemàtiques 

- Pla Lector en totes les àrees 

- Medi ambient 

- Delegats liles, per abordar certes actituds masclistes i no tolerància 
 

També explica les formacions que s’han realitzat a l’institut: 

- ULAE 

- Taller coeducació 

- Diverses microformacions 

 

22. TORN OBERT DE PARAULES 

En Grau Sagué, representant de pares i mares de la Llar d’Infants Taps, exposa que 
tenen el “bombo” per coure les castanyes molt malmès i si seria possible que els hi 
cedissin algun des de l’Ajuntament per fer la castanyada. I també pregunta si existeix un 
Planning amb l’ocupació del pavelló polivalent. 

L’Albert Arderiu, regidor d’esports, respon que estan treballant en la gestió d’espais per 
les entitats esportives, però es podria ampliar. 

La Isabel Carbó, pregunta si el primer CEM no era presencial. La Noe Bueno li respon 
que l’últim CEM serà presencial. 

 

Sense més assumptes a tractar s’aixeca la sessió a les 21:05 hores. 
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